
ZAP IS NIK*
sa Devete - posebne sjednice Prvog redovnog (proljecnjeg) zasljedanja u 

2021. godini Skupstine Crne Gore 27. saziva, odrzane 23, 26, 27, 28, 29.130. 
Jula 2021. godine

Sjednica je pocela 23. jula u 13 sati.
SJedniciJe predsjedavao Aleksa Becic, predsjednik Skupstine. 
Predsjednik Skupstine Je podsjetio da Je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvecena premijerskom satu i poslanickim pitanjima i obavijestio 
da Je dnevni red sjednice:

PREMIJERSKI SAT I POSLANICKA PITANJA

Predsjednik Skupstine je saopstio da ce se dio sjednice posvecen 
premijerskom satu odrzati 29. jula zbog sluzbene posjete predsjednika Vlade 
Japanu.Takode, dogovorenojeda se pocne sa pitanjima potpredsjedniku Vlade 
i nadleznim ministrima.

Preslo se na postavijanje poslanickih pitanja.

Dr Dritanu Abazovicu, potpredsjedniku Vlade, posianicka pitanja postavili
su:

1. Poslanik Milos Konatar;
„Koje aktivnosti preduzima Vlada Crne Gore u cilju suzbijanja sverca 

cigareta, imajuci u vidudaje borba protiv kriminala i korupcijejedanod prioriteta 
rada Vlade, all i da je to najveci izazov Crne Gore u pregovarackom procesu sa 
EU?“

Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Dritan Abazovic, potpredsjednik 
Vlade, a Milos Konatar je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje. 
Dr Dritan Abazovic, potpredsjednik Vlade, dao je odgovor na dopunsko pitanje.

Poslanik Genci Nimanbegu intervenisao je proceduraino povodom 
dogovorenog rasporeda postavijanja pitanja ministru poljoprivrede, sumarstva i 
vodoprivrede Aleksandru Stijovicu, imajuci u vidu njegove obaveze na Odboru za 
turizam, poljoprivredu, ekologiju i prostorno planiranje.

Predsjednik Skupstine je dao potrebna pojasnjenja.

■ Izrazi koji su u ovom zapisniku upotrijebljeni za fizicka lica u muskom rodu podrazumijevaju iste izraze i u 
zenskom rodu
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2. Poslanik Dragutin Papovic:
„Zasto ste u koaliciji sa politickim partijama ciji je cilj stvaranje srpskog

sveta?“
Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Dritan Abazovic, potpredsjednik 

Vlade, a Dragutin Papovic Je komentarisao odgovor.
3. Posianik Luid SkreIJa:
„Sta ste preduzeli povodom politicke korupcije u mjestu Javtjen u Niksicu 

tokom ovogodisnjih lokalnih izbora u tom gradu?"
Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Dritan Abazovic, potpredsjednik 

Vlade, a Luid Skrelja je komentarisao odgovor.

Predsjednik Skupstine je obavijestio da ce, shodno dogovoru, ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede odgovoriti na pitanje poslanice Draginje 
Vuksanovic Stankovic, a na ostala pitanja odgovarace nakon zavrsetka sjednice 
Odbora za turizam, poljoprivredu, ekoiogiju i prostorno planiranje kojoj je 
obavezan da prisustvuje. Poslije pitanja poslanice Vuksanovic Stankovic 
nastavice se po dogovorenom rasporedu.

Mr Aleksandru Stijovicu, ministry poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, 
poslanicko pitanje postavilaje:

1. Poslanica dr Draginja Vuksanovic Stankovic:
„Zbog cega uporno izbjegavate da ispunite opravdane zahtjeve 

poljoprivrednika koji vec vise od pola godine od vas traze konkretna djela u 
vrijeme jedne od najvecih kriza sa kojom se suocavaju u protekloj deceniji, 
pogotovo u oblasti stocarstva? Da li mislite da treba da ostanete i dalje na 
mjestu ministra poljoprivrede, ukoiiko smo svjedoci da iz skoro svih sektora za 
koje ste nadlezni stizu ocjene da ne radite svoj posao na odgovarajuci nacin i da 
je pokrenuta skupstinska Interepelacija u kojoj se trazi Vasa smjena?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Aleksandar Stijovic, ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, a dr Draginja Vuksanovic Stankovic je 
komentarisala odgovor.

Mr Sergeju Sekulovicu, ministry unutrasnjih poslova, poslani5ka pitanja
postavili su:

1. Poslanik Andrija Nikolic:
„Da li je Ministarstvo unutrasnjih poslova po sili zakona pokrenulo 

postupak za ponistenje rjesenja o crnogorskom drzavijanstvu za ministarku u 
Vladi Crne Gore Vesnu Bratic?'*

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Sergej Sekulovic, ministar 
unutrasnjih poslova, a Andrija Nikolic je komentarisao odgovor i postavio
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dopunsko pitanje. Mr Sergej Sekulovic, ministar unutrasnjih poslova, dao Je 
odgovor na dopunsko pitanje.

2. Poslanik Danijel Zivkovic:
„KoJe aktivnostije putem medunarodnesaradnje Ministarstvo unutrasnjih 

poslova preduzelo prema Republic! Srbiji, po pitanju lica koja se nalaze u 
birackom spisku Crne Gore, a posjeduju dvojno drzavijanstvo tj. drzavijanstvo 
Republike Srbije? Koliko odgovora je po navedenom pitanju dobilo od strane 
Republike Srbije i u kom roku? Koliko lica, po evidenciji Republike Srbije, ima 
dvojno (crnogorsko i srpsko) drzavijanstvo?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Sergej Sekulovic, ministar 
unutrasnjih poslova, a Danijel Zivkovic je komentarisao odgovor i postavio 
dopunsko pitanje. Mr Sergej Sekulovic, ministar unutrasnjih poslova, dao je 
odgovor na dopunsko pitanje.

3. Poslanik Memo Koprivica:
„Da 11 Ministarstvo cijim radom koordinirate, kao i Vlada u ejelini, planiraju 

da institucionalnim putem preispitaju pravnu osnovanost odiuka i rjesenja 
stambenih komisija o rjesavanju stambenih potreba funkeionera, te da 11 se 
preduzimaju aktivnosti na planu obrazovanja I pocetka rada radnogtijeia kojeje 
predvideno cianom 16 Zakona o budzetu za 2021. godinu?"

Odgovor na posianicko pitanje dao Je mr Sergej Sekulovic, ministar 
unutrasnjih poslova, a Momo Koprivica je komentarisao odgovor i postavio 
dopunsko pitanje. Mr Sergej Sekulovic, minister unutrasnjih poslova, dao je 
odgovor na dopunsko pitanje.

4. Poslanik Genci Nimanbegu:
„Pocetkom marta mjeseca 2021. godine odrzali smo sastanak na moju 

inieijativu na kojem smo razgovarali na teme koje sam vam predlozio a radi se o 
statusu projekta o novim, postojecim I drugim pitanjima oko izgradnje, ili 
zavrsetka granicnih prelaza sa Republikom Albanijom: Cijevna zatrijebacka 
Grabom, Skje Zogaj, Sv. Nikola • Pulaj i dr. Molim vas da me obavijestite o 
preduzetim koracima i eventualnom statusu oko ovih aktivnosti? Da li ste dobili 
odgovor od strane Republike Albanije? Koji su Vam daiji planovi I kada se mogu 
ocekivati konkretniji rezultati? Da li ste u vasim planovima rada predvidjeli i 
aktivnosti na radu na plovnosti rijeke Bojane, kao i eventualne morske granicne 
prelaze u Ulcinju?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao Je mr Sergej Sekulovic, ministar 
unutrasnjih poslova, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor.

* * *

Sjednica je prekinuta u 15 sati i 15 minuta, a nastavijena u 15 sati i 25
minuta.
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Dr Oliveri Injac, ministarki odbrane, poslanicka pitanja postavio je:

Poslanik Predrag Boskovic:
1) „Sta se desava sa poligonom na Sinjajevini? Gdje ce vojska da gada, 

osim u Makedoniji (kad nam dozvole pod komercijalnim usiovima)? Da li toznaci 
da i u narednim godinama jedino mi necemo biti domacini nekih medunarodnih 
vjezbi, kao sto je bio slucaj ove godine? Da li se uopste trazi rjesenje?"

Odgovorna posianicko pitanJedalaJedrOlivera Injac, ministarka odbrane, 
a Predrag Boskovic je komentarisao odgovor.

2) „Crna Gora se obavezaia za slanje vojnika u misiju KFOR. Sa partnerima 
je uraden kompietan pian angazovanja u sastavku Hrvatske cete. Zasto se i dan 
danas ne realizuje pomenuta aktivnost?"

Odgovorna posianicko pitanjedaiajedrOlivera Injac, ministarka odbrane, 
a Predrag Boskovic je komentarisao odgovor.

* * *

Sjednica je prekinuta u 15 sati i 55 minuta, a nastavijena u 17 sati i 30
minuta.

Mr Aleksandru Stijovicu, ministry poljoprivrede, §umarstva I vodoprivrede, 
poslanicka pitanja postavlll su I:

2. Posianica Jovanka Lalicic:
„Koliko je odobreno apilkacija po osnovu mjere Subvencionisanje kamate 

tokom grejs periods datog reprogramom postojecih namjenskih kredita za 
poijoprivredu, agroindustriju I ribarstvo izTreceg paketa socioekonomskih mjera, 
da li se sredstva po ovom osnovu redovno isplacuju na mjesecnom nivou i koiiko 
je do sada ukupno sredstava isplaceno?"

Odgovor na posianicko pitanje dao je mr Aieksandar Stijovic, ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, a Jovanka Lalicic je komentarisala 
odgovor.

3. Poslanik Vladimir Martinovic:
„Dokle se stiglo na planu implementacije podzakonskih akata za staracke 

naknade koje smo uvecali sa 50% na 70% najnize penzije u Crnoj Gori, odnosno 
sa 72,896€ na 102,056€?“

Odgovor na posianicko pitanje dao je mr Aieksandar Stijovic, ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, a Vladimir Martinovic je komentarisao 
odgovor i postavio dopunsko pitanje. Mr Aieksandar Stijovic, ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede dao je odgovor na dopunsko pitanje.

4. Poslanik Petar Ivanovic:
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1) „Ne racunajuci BudzetCrneGore, koliko novca ste od pocetka mandata 
do danas obezbijedili za podrsku razvoju poljoprivrede iz drugih izvora? Iz kojih 
razloga ste u julu mjesecu Vladi Crne Gore uputili na usvajanje Agrobudzet, 
koliko je ovakva dinamika usvajanja Agrobudzeta u skladu sa obecanjima koje 
ste dali povodom 100 dana rada Vlade?“

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Aleksandar Stijovic, ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, a Petar Ivanovic je komentarisao 
odgovor.

2) „Sta Vas je motivisalo da u Agrobudzetu, za koji ste vise puta ponovili 
da je uvecan u odnosu na proslu godinu, smanjite izdvajanja za Program 
obaveznih mjera zdravstvene zastite zivotinja za gotovo jednu cetvrtinu ili za 
650.000 €?“

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Aleksandar Stijovic, ministar 
poljoprivrede, sumarstva I vodoprivrede, a Petar Ivanovic je komentarisao 
odgovor.

5. Poslanica Zdenka Popovic:
„Kako ce se neblagovremeno usvajanje Agrobudzeta i kasnjenje u 

realizaciji mjera podrske poljoprivrednim proizvodacima odraziti na ocuvanje, 
jacanje I unapredenje poljoprivredne proizvodnje? Da li su poljoprivredni 
proizvodaci ostali bez mjera podrske ili je utvrdeni Agrobudzet, bez obzira na 
kasnjenje, snazno fokusiran na poljoprivredne proizvodace? Kako Ministarstvo 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede planira da rijesi problem sa kojim se 
suocavaju poljoprivredni proizvodaci zbog poremecaja na trzistu stocne hrane, 
koje je dovelo do povecanja cijena koncentrovane hrane i drugih inputa koji 
direktno uticu na poljoprivrednu proizvodnju?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Aleksandar Stijovic, ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, a Zdenka Popovic je komentarisala 
odgovor i postavila dopunsko pitanje. Mr Aleksandar Stijovic, ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede dao je odgovor na dopunsko pitanje.

6. Poslanik Bogdan Fatic:
„Koliko sredstava je kroz Budzet Crne Gore za 2021. godinu opredijeljeno 

za asfaitiranje prigradskih i seoskih puteva, a koliko kilometara seoskih puteva 
je asfaltirano u period od l.januara 2021. do 20. jula 2021. godine? Koliko je 
u 2021. godini izgradeno seoskih vodovoda uz podrsku Vlade Crne Gore? Pitanje 
se odnosi na opstine Sjevernog regiona.

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Aleksandar Stijovic, ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, a Bogdan Fatic je komentarisao
odgovor.

7. Poslanik LuidSkreIja:
„Koliko sredstava je isplaceno poljoprivrednim proizvodacima po 

objavijenjim javnim pozivima do 15. jula 2021. godine?"
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Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Aleksandar Stijovic, ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, a LuidSkreIja je komentarisao odgovor.

* * *

SJednica Je prekinuta u 19 sati, a nastavijena 26. jula u 11 sati i 30
minuta.

Mr Jakovu Milatovidu, ministru ekonomskog razvoja, poslaniSka pitanja
postavili su:

1. Poslanik Daniio Saranovic:
„NaJveci dio ocekivanja u smislu oporavka crnogorske ekonomije i 

stabilizacije Javnih finansija odnosi se na aktueinu turisticku sezonu i turisticki 
prihod. Projekcije koje ste saopstavaii tokom rasprave o predlogu budzeta za 
ovu godinu ovdje u parlamentu su u nivou 65% prihoda od turizma iz 2019. 
godine. Kako Je turisticka sezona u jeku, molim Vas da mi odgovorite kakva su 
kretanja do ovog trenutka, te da li se predstavijene projekcije cine optimisticne 
ili realne?

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Jakov Milatovic, ministar 
ekonomskog razvoja, a Daniio Saranovic je komentarisao odgovor.

2. Poslanik mr Rasko Konjevic:
„0d pocetka mandata Vlade, za sest mjeseci, broj nezaposlenih je 

povecan za skoro 10.000, odnosno skoro 20%, pa Je stopa nezaposlenosti 
dostigla skoro 24%. Cijene zivotnih namirnica, za isti period, drasticno su porasle 
od 30-70%, a cijene goriva su povecavane 11 puta i danas gradani Crne Gore 
placaju najvece cijene goriva u regionu. Vlada nije uradila nista da smanji 
opterecenja po osnovu rada koja su danas jedna od najvecih u regionu. Na svaki 
euro isplacene zarade privreda placa 64 centa drzavi. Ovim se znacajno otezava 
poslovanje privrednih subjekata koji rade legalno. Mala i srednja preduzeca 
smatraju da ovako visoki iznosi opterecenja po osnovu rada, najveci u regionu, 
ozbiijno ugrozavaju opstanak njihovog biznisa. Pojedini investitori najavijuju 
odiazak iz Crne Gore sto narusava investicioni ambijent posebno Jer se radi o 
veoma renomiranim investitorima iz pojedinih djelatnosti. Prosjecna plata u 
Crnoj Gori stagnira. Kako biste ocijenili rezultate Vlade na polju poboljsanja 
zivotnog standarda gradana, kao i poboljsanja poslovnog ambijenta, stoje bilo 
jedno od kljucnih obecanja premijera Krivokapica prilikom izbora u decembru 
2020. godiner

Odgovor na poslanicko pitanje dao Je mr Jakov Milatovic, ministar 
ekonomskog razvoja, a mr Rasko Konjevic je komentarisao odgovor.
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3. Poslanik Dragan Ivanovic:
„Sta Vlada i Vi licno cinite da zastitite zivotni standard gradana Crne

Gore?"
Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Jakov Milatovic, ministar 

ekonomskog razvoja, a Dragan Ivanovic je komentarisao odgovor.
4. Poslanica Daliborka Pejovic:
„lz kojih razloga kasni finalizacija projekta Zicare Kotor-Lovcen?"
Odgovor na poslanicko pitanje dao Je mr Jakov Milatovic, ministar 

ekonomskog razvoja, a Daliborka Pejovic je komentarisala odgovor.
5. Poslanica Aleksandra Vukovic:
„Kada ce Ministarstvo ekonomskog razvoja usvojiti podzakonska akta za 

dva revolucionarna zakona usvojena 30. jula 2020. godine, i to Zakona o 
inovacionoj djelatnosti i Zakona o podsticajnim mjerama za istrazivanje i 
inovacije, koje nasa inovativna zajednica iscekuje? Moiim Vas objasnite nam 
zasto je ova Vlada u proteklom periodu stopirala gotovo sve aktivnosti na polju 
inovacija iako ste u svojim brojnim nastupima, iskijucivo retoricki, podrzavali 
razvoj ove izuzetno vazne oblasti za napredak crnogorske ekonomije i drustva. 
Zasto jos ne funkcionise Fond za inovacije cije osnivanje je zakonska obaveza 
Viade, te koliko inovativnih projekata ste podrzali u prethodnom periodu? U 
konacnom, sta se desava sa najavijivanim Fondom za startapove i da li smatrate 
da ste u budzetu opredijelili dovoijno sredstava za realizaciju inovacionih 
djelatnosti i podrsku razvoju ekonomije znanja u Crnoj Gori, te o kojoj se sumi 
radi?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Jakov Milatovic, ministar 
ekonomskog razvoja, a Aleksandra Vukovic je komentarisala odgovor.

6. Poslanica Marta Scepanovic:
„lnvesticiono-razvojnifondjeformiran ucilju podrske ekonomske politike 

i podsticanja privrednog razvoja Crne Gore. Imajuci u vidu taj ciij, kojim je 
aktivnostima nova uprava dala podrsku ekonomskom razvoju, konkretno koliko 
je sredstava plasirano i u koliko privrednih drustava i preduzetnika? Koliko se 
tih sredstava odnosi na sjever Crne Gore?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Jakov Milatovic, ministar 
ekonomskog razvoja, a Marta Scepanovic je komentarisala odgovor i postavila 
dopunsko pitanje. Mr Jakov Milatovic, ministar ekonomskog razvoja, dao je 
odgovor na dopunsko pitanje.

7. Poslanik Nikola Rakocevic:
1) „Molim Vas da mi dostavite podatke o prometu putnika (turista) na 

Aerodromima Crne Gore od pocetka godine, zakijucno sa julom, po mjesecima I 
po drzavama pripadnosti dolazecih putnika? Moiim za dostavijanje uporednih 
prikaza sa podacima za isti period 2019. godine. Sa koliko drzava i sa koliko 
destinacija Crna Gora ima avio povezanost ove godine u poredenju sa 2019. 
godinom? Takode, moiim Vas da dostavite i uporedne podatke o broju
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realizovanih letova ove i 2019. godine zakijucno sa julom mjesecom. Koiiko 
putnika je prevezeno ove godine nacionalnom avio-kompanijom u poredenju sa 
2019. godinom, te koiiko je ucesce ove kompanije u ukupnom broju prevezenih 
putnika?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao Je mr Jakov Milatovic, ministar 
ekonomskog razvoja, a Nikola Rakocevicje komentarisao odgovor.

2) „Molim Vas da mi dostavite broj i strukturu gostiju po zemljama dolaska 
na dan 16. jul 2021. godine, pojedinacno po opstinama i vrstama smjestaja. 
Takode, podatke Je potrebno uporediti sa brojem i strukturom gostiju na 
uporedni petak 2019. godine, takode po opstinama, stoga Vas moiim da mi i 
takvu informaciju dostavite. istovremeno, moiim Vas da mi dostavite 
metodoiogiju obracuna i konkretan dokaz dnevnog priliva novca koji ste 
izracunaii da iznosi 8 miliona eura na dan 16. jul 2021. godine."

Odgovor na posianicko pitanje dao Je mr Jakov Milatovic, ministar 
ekonomskog razvoja, a Nikola Rakocevicje komentarisao odgovor.

Dordu Radulovidu, ministry vanjskih posiova, poslanidka pitanja postaviii
su:

1. Poslanik Andrija Nikolic:
„Da li Vlada Crne Gore smatra da ideja „srpskog sveta", koju razraduje 

ministar unutrasnjih poslova Republike Srbije Aleksandar Vuiin, predstavija 
prijetnju regionalnom miru i stabilnosti?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je Dorde Raduiovic, ministar vanjskih 
poslova, a Andrija Nikolic Je komentarisao odgovor.

2. Poslanik Nikola Janovic:
„Kollko Je karijernih diplomata, od ukupnog broja lica koje je Vlada Crne 

Gore od pocetka mandata do danas, predlozila za ambasadore i konzule, a 
koiiko ste Vi u istom periodu postaviii za stalne otpravnike poslova?"

Odgovor na posianicko pitanje dao Je Dorde Raduiovic, ministar vanjskih 
poslova, a Nikola Janovic je komentarisao odgovor.

3. Poslanik Momo Koprivica:
„Da li smatrate da Je mijesanjem u unutrasnje odnose Crne Gore od strane 

„prijatelja bivse viasti" izvrsen klasicni pokusaj grube medijske manipulacije koja 
se ogleda u nametanju stava da gradanima srpske nacionalnosti maticna drzava 
nije Crna Gora?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao Je Dorde Raduiovic, ministar vanjskih 
poslova, a Momo Koprivica Je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 
pitanje. 0orde Raduiovic, ministar vanjskih poslova, daoje odgovor na dopunsko 
pitanje.
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Sjednica je prekinuta u 14 sati i 40 minuta, a nastavijena sjutradan 
(27. jula) u 12 sati i 25 minuta.

Poslanica dr Draginja Vuksanovic Stankovic je intervenisala proceduraino 
i saopstila da nije, u skladu sa clanom 50 Poslovnika Skupstine, dobila trazena 
obavjestenja i objasnjenja od Ministarstva zdravija i Ministarstva prosvjete, 
nauke, kulture i sporta, a predsjednik Skupstine Je dao potrebna pojasnjenja.

Dr Jeleni Borovinic Bojovic, ministarki zdravija, poslaniSka pitanja postavili
su:

1. Poslanica Tamara Vujovic:
„Da li se, i ako da, kada planira reforma sistema hitne medicinske pomoci 

ijaca podrska drzave ovom veoma vaznom segmentu zdravstvenogsistema? Da 
li su tacni podaci da Je sistematizacijom Zavoda za hitnu medicinsku pomoc 
predvideno 145 radnih mjesta, a za nesmetano funkcionisanje nedostaje u 
prosjeku 40 medicinskih radnika? Sta Ministarstvo zdravija planira da uradi na 
planu poboijsanja zdravstvene zastite u smislu hitne medicinske pomoci, 
pogotovo u primorskim gradovima, tokom turisticke sezone?"

Odgovor na poslanicko pitanje dala je dr Jelena Borovinic Bojovic, 
ministarka zdravija, a Tamara Vujovic je komentarisala odgovor i postavila 
dopunsko pitanje. Dr Jelena Borovinic Bojovic, ministarka zdravija, dala je 
odgovor na dopunsko pitanje.

2. Poslanik dr Halil Dukovic:
1) „Kolika je spremnost zdravstvenog sistema da uspjesno odgovori, 

eventuaino novom talasu korona infekcije, koji se moze ocekivati na jesen?“
Odgovor na poslanicko pitanje dala je dr Jelena Borovinic Bojovic, 

ministarka zdravija, a dr Halil Dukovic je komentarisao odgovor.
2) „Koliko slucajeva Delta soja COVID -19 virusa ima u Crnoj Gori?“
Odgovor na poslanicko pitanje dala je dr Jelena Borovinic Bojovic,

ministarka zdravija, a dr Halil Dukovic je komentarisao odgovor.
3. Poslanik mr Boris Mugosa:
„Kada ocekujete povecanje zarada zdravstvenim radnicima?"
Odgovor na poslanicko pitanje dala je dr Jelena Borovinic Bojovic, 

ministarka zdravija, a mr Boris Mugosa je komentarisao odgovor.
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Dr Ratku Mitrovicu, ministru ekologije, prostornog planiranja i urbanizma, 
poslani5ka pitanja postavili su:

1. Poslanica dr Draginja Vuksanovic Stankovic:
„Nedavno smo bili syjedoci nesvakidasnje pojave da drzavni sekretar 

Vaseg Ministarstva - funkcioner Vlade optuzuje tu istu Vladu da krsi zakon 
prilikom izbora izradivaca Prostornog plana i uzto bira ponudu kojajeskupija za 
200.000 eura novca gradana Crne Gore. Kako je rijec o veoma ozbiijnim 
optuzbama pitam Vas sta cete preduzeti da se do kraja ispita ovo protivpravno 
ponasanje, kako to tvrde iz vrha Vaseg Ministarstva, od strane Vlade u kojoj 
sjedite? Da li mozemo da ocekujemo da javnosti date vise detaija o krsenju 
zakona od strane Vlade i da ipak prokomentarisete ponasanje prvoodgovornog 
u ovom slucaju, a toje premijer Krivokapic? Da li cete podnijeti ostavku ukoliko 
na snazi ostane nezakonita i po gradane stetna odiuka kako to tvrdi Vase 
Ministastvo?"

Odgovor na poslanicko pitanje dala je Radmila Lainovic, v.d. direktorice 
Direktorata za razvoj stanovanja I legalizaciju, a dr Draginja Vuksanovic 
Stankovic je komentarisala odgovor.

2. Poslanica Daliborka Pejovic;
„Koji razlozi su Vas rukovodili da najavite raskid ugovora sa planerima koji 

su u zakonitoj proceduri dobili ugovor o izradi Prostornog plana Crne Gore i Plana 
generalne regulacije?“

Odgovor na poslanicko pitanje dala je Radmila Lainovic, v.d. direktorice 
Direktorata za razvoj stanovanja i legalizaciju, a Daliborka Pejovic je
komentarisala odgovor.

3. Poslanik Ervin Ibrahimovic:
„Da li je bilo i u kojoj mjeri negativnog prekogranicnog uticaja na vazduh i 

zivotnusredinu zbogvojne vjezbe „Munjeviti udar“ Vojske Srbije, kojaje nedavno 
izvedena na podrucju Pestera, pogranicnoj zoni sa Crnom Gorom i sta je Vlada 
preduzela po pitanju zastite zivotne sredine Crne Gore od tog uticaja?"

Odgovor na poslanicko pitanje dala je Radmila Lainovic, v.d. direktorice 
Direktorata za razvoj stanovanja i legalizaciju, a Ervin Ibrahimovic je
komentarisao odgovor.

* * *

Sjednica je prekinuta u 14 sati i 40 minuta, a nastavijena sjutradan 
(28. jula) u 12 sati i 30 minuta.



-11-

Mladenu Bojanicu, ministru kapitainih investicija, poslanicka pitanja
postavili su:

1. Poslanica Danijela Durovic:
„Veliko kliziste pokrenuto u selo Mojdez, opstina Herceg Novi, februara 

2004. godine izazvalo je ogromnu materijainu stetu i devastaciju terena. U 
potpunosti su stradale tri porodicne kuce, prekinute sve putne saobracajnice, a 
vodoizvoriste Lovac, koje je prethodno dato pod koncesiju preduzecu 
„lgalopromet“, u potpunosti je presusilo. MJestani sela Mojdez se sada vodom 
snadbijevaju sa izvorista Potkop kojeje upitnog kvaliteta. Drzava Je uloziia vise 
od dva miliona eura za sanaciju vodoizvorista, alije po rijecima mjestana, stanje 
Jos gore nego prije izvodenja radova. Postavija se pitanje kada se moze ocekivati 
sveobuhvatno rjesavanje problema mjestana Mojdeza i vodoizvorista u tom selu, 
a koji su od velikog znacaja za sve gradane Herceg Novog?“

Odgovor na poslanicko pitanje dao je Mladen Bojanic, ministar kapitainih 
investicija, a Danijela Durovic Je komentarisala odgovor.

2. Poslanica Jovanka Lalicic:
„Da li i kada Vlada Crne Gore planira izgradnju (rekonstrukciju) putnog 

pravca Bar - Kamenicki most - Vladimirske krute R - 29 Bar 2 (Tunel Cafe, 
raskrsnica sa Ml) Kamenicki most - Krute (raskrsnica sa Ml), imajuci u vidu da 
Je Uprava za saobracaj u avgustu 2020. godine sa Opstinom Bar i Opstinom 
Ulcinj zakijucila Sporazum o sufinansiranju rekonstrukcije ovog putnog pravca?"

Odgovor na poslanicko pitanje daoje Mladen Bojanic, ministar kapitainih 
investicija, a Jovanka Lalicic Je komentarisala odgovor i postavila dopunsko 
pitanje. Mladen Bojanic, ministar kapitainih investicija, dao Je odgovor na 
dopunsko pitanje.

3. Poslanik Milos Konatar:
„Politika u oblasti razvoja energetike ima nesumnjivo najznacajniji uticaj 

na nase drustvo, pa iztih razloga posebno osvrcuci se na dosadasnje aktivnosti 
i veliko interesovanje drustvene zajednice, smatram da dugujemo odredene 
odgovore u vezi sa ovim pitanjem. U kontekstu navedenog, molim Vas za 
sljedece odgovore: Koliko je trenutno MHE u radu? Koliko je ugovora do sada 
raskinuto i koliko je podnijetih tuzbenih zahtjeva do sada po ovom osnovu? Koliki 
Je iznos tuzbenih zahtjeva podnijetih od strane koncesionara? Sta Je do sada 
Vlada preduzela kako bi se navedeni probiemi rijesili i kakva Je daija potitika 
Vlade vezano za pitanje MHE?"

Odgovor na poslanicko pitanje daoje Mladen Bojanic, minister kapitainih 
investicija, a Milos Konatar je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 
pitanje. Mladen Bojanic, ministar kapitainih investicija, dao Je odgovor na 
dopunsko pitanje.
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4. Poslanik Bogdan Fatic:
„Koje projekte (kapitalne, ali i druge projekte od opsteg znacaja) sa cijom 

realizacijom je zapocela Vlada u prethodnom mandatu, planirate da nastavite 
da realizujete tokom 2021. godine i koliko sredstava je opredijeljeno za njihovu 
realizaciju? Koji su novi kapitaini projekti koje je Vlada Crne Gore planirala da 
zapocne tokom 2021. godine, a koji se vecim dijelom ill u potpunosti finansiraju 
iz drzavnog Budzeta i koliko je sredstava drzavnim Budzetom za 2021. godinu 
planirano za njihovu realizaciju? Pitanje se odnosi na opstine Berane, Andrijevica 
i Petnjica.“

Odgovor na poslanicko pitanje daoje Mladen Bojanic, ministar kapitalnih 
investicija, a Bogdan Fatic je komentarisao odgovor.

5. Poslanik Dragan Ivanovic:
„Prlje neki dan izrazili ste veliko nezadovoijstvo odnosom nadleznih 

tuzilastava i Skupstine Crne Gore prema Vasim informacijama o mogucim 
zioupotrebama u drzavnim preduzecima. Sta ste ocekivali?"

Odgovor na poslanicko pitanje daoje Mladen Bojanic, minister kapitalnih 
investicija, a Dragan Ivanovic je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 
pitanje. Mladen Bojanic, minister kapitalnih investicija, dao Je odgovor na 
dopunsko pitanje.

6. Poslanica Suzana Pribiiovic:
„Da li ste, kao ministar, bili upoznati sa cinjenicom da je drzavni sekretar 

Vaseg Ministarstva imenovan za ciana Odbora direktora privrednog drustva 
Energogas d.o.o.?“

Odgovor na poslanicko pitanje daoje Mladen Bojanic, ministar kapitalnih 
investicija, a Suzana Pribiiovic je komentarisala odgovor.

MrTamari Srzentic, ministarkl javne uprave, digitalnog drustva i medija, 
poslani(3ko pitanje postavila je:

Poslanica Tamara Vujovic:
„U Planu rada Vlade kao jedan od zadataka je Strategija digitalne 

transformacije, kao nastavakStrategije razvoja informacionog drustva. Jedan od 
kljucnih segmenata Strategije, najavijeno je e-poslovanje. Kako cijenite 
dosadasnje ucinke Strategije razvoja informacionog drustva? Da li vazeca 
nacionalna zakonska reguiativa podrzava e-poslovanje? Da ii se pristupilo 
izmjenama Zakona i u kojojsefazi nalazi ovaj dokument? Kako se u ovom dijelu, 
moze postici nacionaini standard isti za privredu i javnu upravu? Digitalna 
transformacije javnog sektora podrazumijeva skracenje i pojednostavijenje 
procedura, sto je nasusna potreba digitalnog doba. Drzava, tj. resorno 
ministarstvo usvajanjem regulative i kadrovskim osnazivanjem treba da stvori 
edukovane kadrove da sprovedu i realizuju proces digitalizacijejavne uprave. Da 
li smo kao drzava spremni i koje korake smo do sada preuzeli na ovom planu?
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Stice se utisak da se vise digitaino razvija privatni sektor i radi na tome, jer 
nedostatak e-alata, e-racuna, privredi predstavija biznis barijeru u inostranom 
poslovanju. Nerazumjevanjesustine e-poslovanja, e-racuna i e-usluga, cini se da 
zahtjeva i dodatnu edukaciju korisnika. Kako ce se promovisati ovi programi?"

Odgovor na poslanicko pitanje dala je mr Tamara Srzentic, ministarka 
javne uprave, digitalnog drustva i medija, a Tamara Vujovic je komentarisala 
odgovor.

* * *

SJednica Je prekinuta u 14 sati i 45 minuta, a nastavijena sjutradan 
(29.Jula) u 12 sati i 55 minuta.

Prije prelaska na dio sjednice posvecen premijerskom satu, predsjednik 
Skupstine Je saopstio da Je Vlada Crne Gore obavijestila Skupstinu da 
prof, dr Vesna Bratic, ministarka prosvjete, nauke, kulture i sporta zbog loseg 
zdravstvenog stanja nije u mogucnosti da prisustvuje sjednici Skupstine i 
odgovara na poslanicka pitanja, kao i da je Ministarstvo prosvjete, nauke, 
kuiture i sporta Skupstini Crne Gore dostavilo pisane odgovore na postavijena 
pitanja.

U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Viade postavili su
poslanici:

1. Danijel Zivkovic, predsjednik Kluba poslanika Demokratske partije 
socijalista Crne Gore i Liberaine partije:

„Kada cete pokrenuti pitanje povjerenja svojoj Vladi, imajuci u vidu da je 
izgubila povjerenje parlamentarne vecine?“

Dr Zdravko Krivokapic, predsjednik Viade, odgovorioje na pitanje. Odgovor 
je komentarisao Danijel Zivkovic, a predsjednik Viade Je odgovorio na komentar. 
Poslanik Danijel Zivkovic Je iznio stav na odgovor predsjednika Viade.

2. Boris Bogdanovic, predsjednik Kluba poslanika Demokrate - Demos - 
Mirje nasa nacija:

..Ljetnja turisticka sezona Je u toku. Kakve su Vase ocjene ovogodisnje 
IJetnJeturisticke sezone imajuci u vidu da, prema podacima nacionalne i lokalnih 
turistickih organizacija, broj turista svakodnevno raste? Kakva Je dosadasnja 
IJetnJa turisticka sezona u poredenju sa 2019. godinom? Da li je prema Vasem 
misljenju, kao i prema informacijama nadleznih drzavnih organa i turistickih 
organizacija, na turisticku sezonu uticala negativna i izuzetno prijava kampanja 
koja se vodila i vodi kako u Crnoj Gori, tako i van nje?“

Dr Zdravko Krivokapic, predsjednik Viade, odgovorioje na pitanje. Odgovor 
je komentarisao Boris Bogdanovic, a predsjednik Viade je odgovorio na 
komentar.
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3. Ivan Brajovic, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokrata CrneGore:
„Bili ste nosilac liste Koalicije „Za buducnost Crne Gore“. Zatim ste poslije

izbora 30. avgusta, u septembru, potpisali sporazum sa nosiocima lista druge 
dvije koalicije sa kojima ste kasnije formirali Vladu. Stavovi iz togsporazuma su 
u potpunoj suprotnosti sa stavovima vecine vaseg birackogtijela, onih glasaca 
koji su glasali koaliciju koju ste predvodili na izborima. Kako danas, poslije 
komunikacije sa medunarodnim partnerima i dosadasnjeg iskustva sa 
partnerima sa kojima vrsite Vlast, vidite svoju poziciju?"

DrZdravko Krivokapic, predsjednik Vlade.odgovorioje na pitanje. Odgovor 
je komentarisao Ivan Brajovic, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 
Poslanik Ivan Brajovic je iznio stav na odgovor predsjednika Vlade.

4. Milos Konatar, predsjednik Kluba poslanika Crno na bijelo:
„Kojije plan aktivnosti Vlade Crne Gore u smislu sprovodenja neophodnih 

reform! kako bi Crna Gora postala naredna clanica ED i kako bi se istinski 
izgradila kao gradanska, evropska i ekoloska drzava?“

Dr Zdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor 
je komentarisao Milos Konatar, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 
Poslanik Milos Konatar je iznio stav na odgovor predsjednika Vlade

5. Kenana Strujic Harbic, oviascena predstavnica Kluba poslanika 
Bosnjacke stranke:

„Dokle se stiglo sa realizacijom sljedecih infrastrukturnih projekata: 
rekonstrukcija magistralnog puta M - 6 PljevIja - Mihajlovica; rekonstrukcija 
regionalnog puta R - 3 PljevIja - Metaljka, I faza PljevIja - Krce i izgradnja puta 
VruIja - Mijakovici?"

Dr Zdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor 
je komentarisala Kenana Strujic Harbic, a predsjednik Vlade je odgovorio na 
komentar. Poslanica Kenana Strujic Harbic je iznijela stav na odgovor 
predsjednika Vlade.

6. Mr Rasko Konjevic, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokratske 
partije Crne Gore - Albanske koalicije „Jednoglasno“:

„Crna Gora, od kada ste preuzeli vlast, nazaduje, nazalost, na mnogim 
poijima. Nezaposlenost je veca za skoro 20%, skoro 10.000 vise nezaposlenih, 
pravni sistemje u kolapsu - od pravosuda kojeje, i dalje, u VD stanju do potpune 
pravne nesigurnosti izazvane strajkom advokata koji Vasa Vlada nije sposobna 
da rijesi, poljoprivreda trpi ogromne stete, zakoni se ne donose jer je Parlament 
u blokadi, obrazovni sistem je ruiniran politickim revansizmom, besprizornom 
neprofesionainom „sjecom‘‘ i postavijanjem devijantnih i nacionalistickih 
kadrova. Evropski put je potpuno biokiran, klijentelizam i partijska namjestanja 
ste, i pored cvrstih predizbornih obecanja, nastavili cak u nekim slucajevima i 
nadmasili praksu bivse vlasti. Nijeste ispunili obecanja da ce se poboijsati usiovi 
rada zaposlenih u zdravstvu i policiji. Susjedna drzava se brutaino mijesa u 
unutrasnja pitanja Crne Gore, Vi o tome cutite nedostojno premijeru suverene
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drzave, maltretiraju se predstavnici gradana na granicnim prelazima ciji stavovi 
nijesu na iiniji sulude ideje „srpskog sveta”. 0 tome nijeste rekli ni rijec. Nema 
ozbiijnog dijaloga u drustvu o rjesavanju otvorenih pitanja, od kojih zavisi nas 
integracioni put i unutrasnja stabilnost. Podjele i napetosti u zemiji su visoko 
izrazene, nazalost, postal! smo glavna negativna regionalna tema. Vi, vec 
mjesecima, ne primjecujete da ste izgubili parlamentarnu podrsku i da ste 
premijer bez ikakvog legitimiteta jer Vas podrzava samo 15 od 81 poslanika ovog 
doma. Da li postoji Vasa odgovornost zbog loseg stanja i ambijenta u zemiji ill 
mislite da svi gracJani treba da budu taoci Vase zelje da, posto poto, ostanete u 
foteiji premijera? Sta namjeravate da uradite kako bi zemija ucinila korak 
naprijed i izasla iz stanja agonije u koju je dovela i Vasa Vlada? Da li ste spremni 
da sa opozicijom otvorite ozbiljan proces saradnje i dijaloga o rjesavanju 
otvorenih pitanja posebno u politickoj, ekonomsko ■ socijalnoj, bezbjednosnoj, 
integracionoj, kao i u oblasti funkcionisanja institucija i sistema u cjelini?"

DrZdravko Krivokapic, predsjednikVIade, odgovorioje na pitanje. Odgovor 
je komentarisao mr Rasko Konjevic, a predsjednik Vlade je odgovorio na 
komentar. Poslanik mr Rasko Konjevic je iznio stav na odgovor predsjednika 
Vlade.

Predsjednik Skupstine je jos Jednom podsjetio na razloge odsustva 
ministarke prosvjete, nauke, kulture i sporta i obavijestio poslanike koji to zeie, 
s obzirom da su im dostavijeni pisani odgovori, da shodno Poslovniku Skupstine 
mogu koristiti pravo na komentar odgovora.

Dr Vesni Bratic, ministarki prosvjete, nauke, kulture i sporta, poslanicka 
pitanja postavili su:

1. Poslanik Genci Nimanbegu:
„U skladu sa izmjenama zakona iz sfere obrazovanja, a koje je usvojila 

skupstinska vecina tokom 2021. godine izvrsili ste postavijenja u obrazovnim 
institucijama u Crnoj Gori, stoga od Vas trazim da mi dostavite imena svih 
direktora koje ste postavili za vrsitelje duznosti u obrazovnim institucijama gdje 
se nastava vrsi i na albanskom jeziku? Takode me interesuje koje su preporuke 
imali i da liste ispostovalisve zakonske procedure? Molim Vasda meobavjestite 
i o imenima kandidata po skolama koji su konkurisali za mjesto direktora i i o 
broju glasova koje su dobili od clanova kolektiva pojedinacnih skola o 
kandidatima sa konkursa koji su u toku u skladu sa zakonima?"

Odgovor je komentarisao Genci Nimanbegu.
2. Poslanica Bozena Jelusic:

1) „Da li su pripreme za narednu skolsku godinu u toku i sta one 
obuhvataju? Kada ce biti poznati model! po kojima ce se nastava izvoditi i na 
koji nacin ce se pomoci skolama da ih sprovedu?"
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Odgovor je komentarisala Bozena Jelusic.
2)„lmajuci u vidu da su mladi od najranije dobi iziozeni medijskim 

uticajima, dezinformacijama, govoru mrznje i drugimtoksicnim sadrzajima kojim 
obiliju medijske platforme, a da se medijska pismenost, kao izborni predmet, 
izucava samo u gimnazijama u Crnoj Gori, sto znaci da je to povlasceno znanje 
za rijetke srednjoskolce, planiraju li i kada prosvjetne vlasti da uvedu medijsku 
pismenost kao izborni predmet u osnovnim i srednjim strucnim skolama u Crnoj 
Gori?“

Odgovor je komentarisala Bozena Jelusic.
3. Poslanik Vladimir Martinovic:
„Da li su analize i prikazi cinjenica o zlocinima u Pivi i Velici, tokom Drugog 

svjetskog rata, zastupljeni u obrazovnim programima, udzbenicima i nastavnom 
procesu u Crnoj Gori?"

Odgovor je komentarisao Vladimir Martinovic.
4. Poslanik Marko Milacic:
„Kako komentarisete jos jednu brutainu kampanju koja se sprovodi u 

medijima protiv vas ovih dana, zbog imenovanja v.d. direktora u skolama i 
zahtjev opozicije za Vasu smjenu?“

Odgovor je komentarisao Marko Milacic.

* * *

Sjednica je prekinuta u 16 sati i 30 minuta, a nastavijena sjutradan 
(30. jula) u 13 sati i 15 minuta.

Mr Milojku Spajicu, ministry finansija i socijalnog staranja, poslanicka 
pitanja postavili su:

1. Poslanica Zdenka Popovic:
„Da li preliminarni podaci o izvrsenju budzeta za period januar-jun 2021. 

godine ukazuju na pozitivna makroekonomska kretanja i znacajan oporavak 
ekonomske aktivnosti u Crnoj Gori? Koliko iznose ostvareni prihodi i izdaci 
budzeta za naznaceni period? U kakvom su odnosu na planirane prihode I 
izdatke za isti period 2021. godine i posebno u kakvom su odnosu na ostvarene 
prihode i izdatke za prvih sest mjeseci 2019. i 2020. godine? Da li je premasen 
plan naplate prihoda za period januar - jun 2021. godine i ako jeste, u kom 
iznosu? Koliki je deficit budMa za prvih sest mjeseci 2021. godine?“

Odgovor na poslanicko pitanje dao je Milojko Spajic, ministar finansija i 
socijalnog staranja.

2. Poslanik mr Boris Mugosa:
„Koje mjere ce Vlada preduzeti u cilju ubiazavanja negativnih posljedica 

drasticnog rasta cijena namirnica na zivotni standard velikog broja gradanki i 
gradana?"
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Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr MilojkoSpajic, ministar finansija 
i socijalnogstaranja, a mr Boris Mugosa je odgovorio na komentar.

3. Poslanik dr Damir Sehovic:
„Kako ste nedavno informisali javnost da je Viada dogovorila hedzing 

aranzman sa ciijem zastite od vaiutnog rizika koji se odnosi na kredit za auto- 
put Bar - Boljare, molim Vas da nas informisete o svim usiovima hedzinga, 
odnosno da navedete osnovne elemente pomenutog aranzmana - rok na koji se 
ugovor odnosi, devizni kurs, ukupne troskove i slicno, kao i da nas upoznate sa 
cjelokupnom pratecom dokumentacijom, kako bismo biii u mogucnosti da 
argumentovano izviacimo zakijucke o uspjesnosti cjeiokupnog posla?“

Odgovor na posianicko pitanje daoje mr Miiojko Spajic, ministar finansija 
i socijalnog staranja, a dr Damir Sehovic je odgovorio na komentar.

4. Poslanica Milosava Paunovic:
„Kada ce biti potpisan sporazum sa Srbijom po kojem ce drzavijani koji su 

dio radnog vijeka proven na radu u Srbiji moci da ostvare primanja po osnovu 
zastitnog dodatka, tjeiesnog ostecenja, tude pomoci i njege, kao i druga davanja 
po osnovu penzijskog osiguranja koja se ostvaruju zavisno od imovinskog 
cenzusa?"

Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr Miiojko Spajic, ministar finansija 
i socijalnogstaranja, a Milosava Paunovic je odgovorila na komentar.

5. Posianik Predrag Sekulic:
1) Uz podsjecanje na Vasu izjavu koju ste dali 17. juna: „Za samo tri 

mjeseca smanjen je dug Crne Gore sa 103% na 88% BDP (neto sa 82% na 77%) 
- rezultat za koji vecini drzava trebaju godine" moiim Vas da mi odgovorite na 
pitanje: „Koliki je bio iznos javnog duga prije formiranja aktueine Viade Crne 
Gore, koliki nakon uzimanja kredita od 750 miliona eura i kolikijejavni dug Crne 
Gore na kraju prvog poiugodista? Molim Vas da iznos javnog duga date i u 
apsolutnim ciframa i u procentima. Takode vas molim da mi dostavite i iznose 
depozita za ova tri datuma?"

Odgovor na posianicko pitanje daoje mr Miiojko Spajic, ministar finansija 
i socijalnogstaranja, a Predrag Sekulic je odgovorio na komentar.

2) „Koji projekti i infrastrukturni radovi su od 2006. godine do kraja 2020. 
finansirani izdrzavnogbudzeta podsredstvom Direkcijejavnih radova i Direkcije 
za saobracaj?"

Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr Miiojko Spajic, ministar finansija 
i socijalnogstaranja, a Predrag Sekulic je odgovorio na komentar.

6. Poslanik Danilo Saranovic:
,Pocetkom ovog mjeseca upoznali ste javnost da je Vlada Crne Gore uz 

pomocamerickih i evropskih partnera ugovorila hedzing aranzman u cilju zastite 
od vaiutnog rizika kineskog kredita za autoput Bar - Boljare. Molim Vas da mi 
odgovorite o kakvoj se vrsti finansijskog aranzmana radi, pod kojim usiovima i 
koji su ocekivani efekti?"
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Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milojko Spajic, ministar finansija 
i socijalnog staranja, a Danilo Saranovic je odgovorio na komentar.

7. Poslanica Kenana Strujic Harbic:
„Nakon usvajanja izmjena i dopuna Zakona o socijalnoj i djecjoj zastiti 

(usvojene 27. maja 2021. godine), a koji se odnosi na razrjesenje direktora 
ustanova socijalne zastite koji su u mandatu, planirani su novi izbori direktora u 
skladu sa novim zakonskim odredbama. Na koji nacin ce Komisija koja je 
formirana vrsiti bodovanje prijavijenih kandidata i da li ce se birati ijudi koji su 
strucni ili ce se birati politicki podobniji kandidati?“

Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr Milojko Spajic, ministar finansija 
i socijalnog staranja, a Kenana Strujic Harbic je odgovorila na komentar.

8. Poslanik Ivan Mitrovic:
„Da li je Ministarstvo finansija i socijalnog staranja formiraio komisiju radi 

utvrcJivanja odgovornosti nadleznih povodom siucaja Tomasa Boskovica? 
Ukoliko jeste, molim Vas da nas informisete o sastavu komisije, kao i otome sta 
je dosadasnji rezultat rada te komisije? “

Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr Milojko Spajic, ministar finansija 
i socijalnog staranja, a Ivan Mitrovic je odgovorio na komentar.

Predsjednik Skupstine je obavijestio da je Deveta - posebna sjednica 
Prvog redovnog (proljecnjeg) zasijedanja u 2021. godini zavrsena.

* * *

Sjednica je zavrsena 30. jula u 15 sati i 30 minuta.
Prekucani fonografski zapis sa sjednice cini sastavni dio ovog zapisnika.

Broj: 00-61/21-9/2 
Podgorica, 30. jul 2021. godine
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